
3. sestanek SVETA STARŠEV OSNOVNE ŠOLE BELTINCI 

Datum: 5-jun-2o12 ob 17: oo uri

Prisotni: 19 predstavnikov razredov oz. njihovi namestniki, ga. ravnateljica, ga. 
pomočnica

Opravičeno odsotni: 9

Dnevni red sestanka:

1. Ugotovitev navzočnosti in sprejem dnevnega reda in zapisnika zadnje 
seje

2. Soglasje za skupno nabavno ceno delovnih zvezkov

3. Soglasje k izboru učbenikov za šolsko leto 2o12/2o13

4. Poročilo o oporečnosti vode

5. Razno 

Zap.
številka UGOTOVITVE IN SKLEPI NOSILEC, 

POROČEVALEC
ROK

1.

*Ugotavljanje navzočnosti 

*Pregled dnevnega reda in potrditev le-
tega

*Pregled zapisnika prejšnjega sestanka 
in pregled realizacije sklepov

*Predsednik SS OŠ 
Beltinci
*Ravnateljica

*Predsednik aktiva 
svetov staršev 
pomurskih osnovnih šol

*naslednji 
sestanek

2.

V primerjavi z lanskim šolskim letom so 
cene delovnih zvezkov v glavnem nižje 
(nižje so za 1., 3., 7., 8. In 9. razred). Pri  
izbiranju delovnih zvezkov so pogled 
kakovosti in vsebin bili učitelji pozorni 
tudi na višino cen.

Cene delovnih zvezkov so v povprečju za 
30% nižje, je poročal g. Žižek.

Občina Sveti Jurij (na Goričkem) naj bi 
financirala delovne zvezke vsem 
učencem na šoli. 

Do 1.jun.2o12 se objavi seznam delovnih 
zvezkov in učbenikov in se po mailu 
pošlje predstavnikom SS OŠ Beltinci.

*Predsednik SS OŠ 
Beltinci
*Ravnateljica
*Predsednik aktiva 
svetov staršev 
pomurskih osnovnih šol



3.

Učenci si lahko učbenike izposojajo iz 
učbeniškega sklada; učbeniki morajo biti 
v skladu najmanj tri leta, potem se lahko 
nabavijo novi učbeniki.

Izpostavljeno je bilo mnenje, da bi se 
moralo o seznamu delovnih zvezkov in 
učbenikov v naslednjem šolskem letu 
razpravljati prej.

S strani predstavnikov SS OŠ Beltinci 
je bilo podano soglasje k 2. in 3. točki.

*Ravnateljica
*Predsednik aktiva 
svetov staršev 
pomurskih osnovnih šol

4. * glej pod sklepe oz. zapisnik prejšnjega 
sestanka

Podan je bil tudi predlog, da se filtri 
namestijo v vse razrede na šoli.

*Predsednik SS OŠ 
Beltinci
*Ravnateljica

5. G. Žižek je poročal, da je bil 12.maja 
2o12 opravljen razgovor predstavnikov 
ZASSS z novim ministrom, g. Turkom, 
pristojnim za področje izobraževanja.

V naslednjem šolskem letu naj bi se 
ZASSS pridružili tudi predstavniki 
staršev srednjih šol.

Bilo je ugotovljeno, da je na NPZ-ju 
učenci osnovnih šol iz Pomurja dosegajo 
najnižje rezultate.

*Predsednik aktiva 
svetov staršev 
pomurskih osnovnih šol

Sestanek je bil zaključen ob 19: o5 uri.

Zapisala: Tamara Repić


